
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

25 травня 2021 року  

 

м. Полтава № 4 

 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури. 

 

Присутні члени постійної комісії: Василенко Марина Григорівна – заступник 

голови постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури, 

Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури, Путря Олександр Олексійович, Сухонос 

Наталія Василівна, Усанова Ольга Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Богдан Руслан Дмитрович. 

 

Беруть участь: 

 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

- перший заступник голови обласної ради 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

- заступник голови обласної ради 

Алексюк 

Олександр Леонідович 

- депутат обласної ради 

Барибіна 

Яніна Олександрівна 

- депутат обласної ради 

Гранчак 

Наталя Степанівна 

- депутат обласної ради 

Кульчинський 

Микола Георгійович 

- депутат обласної ради 

Матюшенко 

Олексій Володимирович 

- депутат обласної ради 

Лунін 

Дмитро Сергійович 

 

- перший заступник голови обласної 

державної адміністрації 
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Рижеченко 

Катерина Сергіївна 

- заступник голови обласної державної 

адміністрації 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 

- заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної 

ради 

Сагайдачний 

Сергій Тимофійович 

- начальник управління майном обласної 

ради 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

- заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату 

обласної ради 

Синявська 

Тамара Григорівна 

- начальник відділу юридичного 

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

 

 

Запрошені: 

 

Деркаченко 

Анатолій Володимирович 

- директор Комунального закладу «Центр 

соціально - психологічної реабілітації 

дітей» Полтавської обласної ради 

Дмитренко 

Світлана Володимирівна 

- виконувач обов’язків директора 

комунального закладу «Полтавська 

спеціалізована школа – інтернат 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів 

Полтавської обласної ради 

Зелюк 

Віталій Володимирович 

- директор Полтавського обласного 

інституту післядипломної педагогічної 

освіти ім. М.В. Остроградського 

Кириченко 

Олександр Миколайович 

- директор комунального закладу 

«Кременчуцька спеціалізована школа-

інтернат спортивного профілю 

І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного» 

Полтавської обласної ради 

Ковальська 

Віта Володимирівна 

- директор Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 

Овчаренко 

Людмила Миколаївна 

- директор Державної спеціалізованої 

художньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 

«Колегіум мистецтв у Опішні» імені 

Василя Кричевського 

Пилипенко 

Вадим Валерійович 

- перший заступник директора 

Полтавського обласного інституту 

післядипломної педагогічної освіти 

ім. М.В. Остроградського 
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Сердюк 

Світлана Олексіївна 

- директор відокремленого структурного 

підрозділу Полтавське відділення 

комунального закладу «Центр соціально - 

психологічної реабілітації дітей» 

Полтавської обласної ради 

Скиба 

Наталя Василівна 

- заступник голови обласної організації 

профспілки працівників освіти і науки 

України 

Удовиченко 

Ірина Анатоліївна 

- директор Департаменту культури і 

туризму обласної державної адміністрації 

Фоменко 

Ірина Олександрівна 

- начальник служби у справах дітей 

обласної державної адміністрації 

Шульга 

Валерій Іванович 

- директор комунального закладу 

«Полтавський обласний науковий ліцей-

інтернат II-III ступенів імені 

А. С. Макаренка Полтавської обласної 

ради» 

 

О. Діденко повідомив, що депутат постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури – Сухонос Наталія Василівна бере участь у 

засіданні у режимі відеоконференції. 

 

Ю. Цибульська запропонувала розглянути в питанні «Різне» пропозиції 

щодо внесення змін до Регламенту Полтавської обласної ради восьмого 

скликання та Положення про постійні комісії обласної ради восьмого 

скликання. 

О. Діденко поставив на голосування дану пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 12 квітня 2018 року № 672 «Про заснування премій Полтавської 

обласної ради». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про заснування щорічної премії 

ім. Сергія Гнойового та затвердження Положення про премію». 

3. Про інформацію директора комунального закладу «Полтавський обласний 

науковий ліцей-інтернат II-III ступенів імені А. С. Макаренка Полтавської 

обласної ради» В. Шульги щодо діяльності закладу та пропозиції стосовно 

збереження за ліцеєм наукового профілю. 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та найменування 

комунального закладу «Полтавський обласний науковий ліцей-інтернат 

II-III ступенів імені А. С. Макаренка Полтавської обласної ради». 
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5. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування комунального 

закладу «Полтавська спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю 

І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

6. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування комунального 

закладу «Кременчуцька спеціалізована школа-інтернат спортивного 

профілю І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного» Полтавської обласної ради». 

7. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 03 червня 2020 року № 1366 «Про реорганізацію шляхом 

перетворення Великосорочинської загальноосвітньої санаторної школи-

інтернату І-ІІІ ступенів Миргородського району Полтавської обласної ради у 

Великосорочинський ліцей Полтавської обласної ради». 

8. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 03 червня 2020 року № 1367 «Про реорганізацію шляхом 

перетворення Андріївської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату 

І-ІІ ступенів Новосанжарського району Полтавської обласної ради в 

Андріївський ліцей Полтавської обласної ради». 

9. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 09 квітня 2021 року № 154 «Про зміну типу та найменування 

комунального закладу «Шишацький обласний науковий ліцей-інтернат 

ІІ-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

10. Про звіт про роботу Полтавського обласного інституту післядипломної 

педагогічної освіти ім. М.В. Остроградського. 

11. Про річні звіти керівників закладів освіти, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

12. Про річні звіти керівників закладів культури, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

13. Про діяльність спеціальних закладів освіти та навчально-реабілітаційних 

центрів, що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області, їх проблеми та шляхи вирішення. 

14. Про розгляд листа директора Державної спеціалізованої художньої школи-

інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у Опішні» імені Василя 

Кричевського Л. Овчаренко. 

15. Про поточний стан функціонування комунального закладу «Центр соціально 

- психологічної реабілітації дітей» Полтавської обласної ради та його 

Полтавського відділення. 

16. Різне. 

 

Приймається порядок денний 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

 

О. Діденко повідомив, що відповідно до Рекомендацій з питань 

запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді у 

разі наявності у членів постійної комісії та присутніх на засіданні депутатів 

обласної ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, 
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присутні мають врегулювати його шляхом своєчасного самостійного 

публічного оголошення про це під час засідання. 

 

 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 12 квітня 2018 року № 672 «Про заснування премій 

Полтавської обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: Т. Паутова повідомила, що проєкт рішення передбачає викладення 

Положення про Премію Полтавської обласної ради імені Юрія Горліса-

Горського в новій редакції. Підставою внесення змін до Положення 

послугувало прийняття Закону України «Про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо військових звань військовослужбовців», 

зокрема, приведено у відповідність військові звання військовослужбовців, які 

номінуються на здобуття Премії. Також визначено, що на здобуття Премії в 

номінації «Захисник України», окрім військовослужбовців Збройних Сил 

України, можуть номінуватися військовослужбовці Національної гвардії 

України, Служби безпеки України, Державної прикордонної служби України. 

Тобто, правки носять технічний характер. 

 

ВИСТУПИЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 12 квітня 2018 року 

№ 672 «Про заснування премій Полтавської обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 12 квітня 2018 року № 672 «Про заснування премій 

Полтавської обласної ради». 

 

 

 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про заснування щорічної премії 

ім. Сергія Гнойового та затвердження Положення про премію». 

 

СЛУХАЛИ: М. Кульчинський звернувся з пропозицією заснувати щорічну 

обласну премію імені Заслуженого художника України Сергія Гнойового у 

таких видах мистецтва: живопис, графіка, скульптура, декоративно-прикладне 

мистецтво. Надав інформацію про біографію С. Гнойового. Охарактеризував 

основні завдання, положення, номінації премії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Т. Паутова запропонувала звернутися за висновками до 

Департаменту культури і туризму облдержадміністрації та Департаменту 

будівництва, містобудування і архітектури облдержадміністрації для 



 6 

конкретизації окремих специфічних категорій та застосування термінології 

напрямів скульптури, архітектури, живопису. 

Ю. Цибульська підтримала пропозицію щодо заснування премії 

С. Гнойового. Запропонувала залучити громадськість до участі в голосуванні 

для визначення переможців премії, зокрема через платформу «Smart Region», 

що додатково сприятиме популяризації творів культури та мистецтва. 

М. Кульчинський наголосив на необхідності створення журі, до складу 

якого буде включено представників обласної організації Національної спілки 

художників України, діячів культури та мистецтва, представників засобів 

масової інформації, культурно-просвітницьких організацій. 

Ю. Цибульська запропонувала створити гібридну модель визначення 

переможців: на першому етапі переможців визначає громадськість, на другому 

– журі. 

Я. Барибіна наголосила, що мистецтво мають оцінювати митці, разом з 

тим рекомендувала розширити коло експертів. 

О. Діденко підтримав необхідність заснування премії, звернувся з 

пропозицією до депутатів обласної ради Ю. Цибульської, М. Кульчинського 

долучитися до процедури визначення переможців. 

 

О. Діденко запропонував підтримати пропозицію депутата обласної ради 

М. Кульчинського щодо заснування щорічної обласної премії імені 

Заслуженого художника України Сергія Гнойового у таких видах мистецтва: 

живопис, графіка, скульптура, декоративно-прикладне мистецтво та 

передбачити відповідні кошти в обласному бюджеті; рекомендувати 

виконавчому апарату обласної ради спільно з профільними департаментами 

обласної державної адміністрації доопрацювати Положення про премію та 

розглянути його на наступному засіданні постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати пропозицію депутата обласної ради 

М. Кульчинського щодо заснування щорічної обласної премії імені 

Заслуженого художника України Сергія Гнойового у таких видах мистецтва: 

живопис, графіка, скульптура, декоративно-прикладне мистецтво та 

передбачити відповідні кошти в обласному бюджеті. 

2. Рекомендувати виконавчому апарату обласної ради спільно з 

профільними департаментами обласної державної адміністрації доопрацювати 

Положення про щорічну обласну премію імені Заслуженого художника України 

Сергія Гнойового та розглянути його на наступному засіданні постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки та культури. 
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3. Про інформацію директора комунального закладу «Полтавський 

обласний науковий ліцей-інтернат II-III ступенів імені А. С. Макаренка 

Полтавської обласної ради» В. Шульги щодо діяльності закладу та пропозиції 

стосовно збереження за ліцеєм наукового профілю. 

 

СЛУХАЛИ: В. Шульга прозвітував про діяльність комунального закладу 

«Полтавський обласний науковий ліцей-інтернат II-III ступенів 

імені А. С. Макаренка Полтавської обласної ради», наголосив на необхідності 

зміни типу та найменування закладу на Полтавський ліцей 

імені А. С. Макаренка Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: в обговоренні взяли участь О. Діденко, В. Ковальська, 

В. Шульга, Я. Барибіна, О. Усанова, Т. Юрченко, О. Путря, Ю. Цибульська, 

О. Матюшенко, Н. Гранчак. 

О. Діденко запитав, яка позиція колективу закладу щодо зміни його типу 

та найменування. В. Шульга відповів, що колектив підтримує дану пропозицію. 

В. Ковальська підтримала потребу у зміні типу закладу. 

О. Усанова наголосила на необхідності зберегти за ліцеєм статус 

наукового. Запитала, чому з обласного бюджету має фінансуватися профільний 

ліцей, якщо він буде надавати послуги лише мешканцям Полтавської 

територіальної громади. Звернула увагу на необхідність проведення широкої 

рекламної кампанії (через офіційний сайт закладу, соціальні мережі, мобільні 

додатки) для залучення учнів з усієї області до навчання в ліцеї. В. Шульга дав 

відповіді на питання. 

О. Путря позитивно охарактеризував навчальний заклад та педагогічний 

колектив. Наголосив, що зміна типу закладу не вплине на якість його роботи. 

Запропонував підтримати пропозицію щодо зміни типу закладу. 

О. Усанова запропонувала підготувати та направити звернення до 

Верховної Ради України, Міністерства освіти і науки України щодо внесення 

змін до Бюджетного кодексу України стосовно зміни норми, яка дозволяє 

здійснювати видатки з обласного бюджету на заклади спеціалізованої освіти 

(наукові ліцеї) лише за умови, що не менше 70 відсотків кількості учнів, які 

здобувають освіту у відповідному закладі освіти, є жителями населених 

пунктів, розташованих на території області, інші 30 відсотків учні відповідної 

територіальної громади, де розташований такий заклад. 

О. Путря, О. Матюшенко, О. Діденко підтримали пропозицію 

О. Усанової. 

Ю. Цибульська запитала, чи можливо через рік повернути ліцею статус 

наукового. В. Ковальська відповіла, що така можливість існує. 

Ю. Цибульська запропонувала В. Шульзі допомогу у подоланні проблем 

набору дітей, конкуренції з іншими закладами, популяризації та піднятті 

загального рейтингу закладу. 

О. Діденко підтримав пропозицію Ю. Цибульської та запропонував 

В. Шульзі на наступному засіданні постійної комісії проінформувати про 

результати роботи щодо проведення широкої рекламної кампанії закладу. 
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О. Діденко запропонував інформацію директора комунального закладу 

«Полтавський обласний науковий ліцей-інтернат II-III ступенів імені 

А. С. Макаренка Полтавської обласної ради» В. Шульги щодо діяльності 

закладу взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора комунального закладу «Полтавський 

обласний науковий ліцей-інтернат II-III ступенів імені А. С. Макаренка 

Полтавської обласної ради» В. Шульги щодо діяльності закладу взяти до 

відома. 

 

 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та найменування 

комунального закладу «Полтавський обласний науковий ліцей-інтернат 

II-III ступенів імені А. С. Макаренка Полтавської обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про зміну типу та найменування комунального закладу «Полтавський 

обласний науковий ліцей-інтернат II-III ступенів імені А. С. Макаренка 

Полтавської обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 1, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та 

найменування комунального закладу «Полтавський обласний науковий ліцей-

інтернат II-III ступенів імені А. С. Макаренка Полтавської обласної ради». 

 

 

5. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

комунального закладу «Полтавська спеціалізована школа-інтернат спортивного 

профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: В. Ковальська повідомила, що з метою приведення у відповідність 

до вимог чинного законодавства назви закладу пропонується змінити 

найменування комунального закладу «Полтавська спеціалізована школа-

інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради» на 

Полтавський спортивний ліцей Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної 

ради «Про зміну найменування комунального закладу «Полтавська 

спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів Полтавської 

обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну 

найменування комунального закладу «Полтавська спеціалізована школа-

інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

 

 

6. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

комунального закладу «Кременчуцька спеціалізована школа-інтернат 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного» Полтавської 

обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: В. Ковальська повідомила, що даним проєктом рішення 

пропонується змінити найменування комунального закладу «Кременчуцька 

спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів 

імені І.М. Піддубного» Полтавської обласної ради на Кременчуцький 

спортивний ліцей імені І.М. Піддубного Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної 

ради «Про зміну найменування комунального закладу «Кременчуцька 

спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені 

І.М. Піддубного» Полтавської обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну 

найменування комунального закладу «Кременчуцька спеціалізована школа-

інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного» 

Полтавської обласної ради». 

 

 

7. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 03 червня 2020 року № 1366 «Про реорганізацію шляхом 

перетворення Великосорочинської загальноосвітньої санаторної школи-

інтернату І-ІІІ ступенів Миргородського району Полтавської обласної ради у 

Великосорочинський ліцей Полтавської обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: В. Ковальська повідомила, що даним проєктом рішення 

пропонується внести правку технічного характеру в рішення обласної ради від 

03 червня 2020 року № 1366 стосовно забезпечення у ліцеї здобуття базової та 

профільної середньої освіти. Такі самі зміни пропонується внести до рішень 

обласної ради від 03 червня 2020 року № 1367 та від 09 квітня 2021 року № 154. 

 

СЛУХАЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 03 червня 2020 року № 1366 

«Про реорганізацію шляхом перетворення Великосорочинської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ ступенів Миргородського 
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району Полтавської обласної ради у Великосорочинський ліцей Полтавської 

обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 03 червня 2020 року № 1366 «Про реорганізацію 

шляхом перетворення Великосорочинської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату І-ІІІ ступенів Миргородського району Полтавської обласної 

ради у Великосорочинський ліцей Полтавської обласної ради». 

 

 

8. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 03 червня 2020 року № 1367 «Про реорганізацію шляхом 

перетворення Андріївської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату 

І-ІІ ступенів Новосанжарського району Полтавської обласної ради в 

Андріївський ліцей Полтавської обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 03 червня 2020 року № 1367 

«Про реорганізацію шляхом перетворення Андріївської загальноосвітньої 

санаторної школи-інтернату І-ІІ ступенів Новосанжарського району 

Полтавської обласної ради в Андріївський ліцей Полтавської обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 03 червня 2020 року № 1367 «Про реорганізацію 

шляхом перетворення Андріївської загальноосвітньої санаторної школи-

інтернату І-ІІ ступенів Новосанжарського району Полтавської обласної ради в 

Андріївський ліцей Полтавської обласної ради». 

 

 

9. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 09 квітня 2021 року № 154 «Про зміну типу та найменування 

комунального закладу «Шишацький обласний науковий ліцей-інтернат 

ІІ-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

 

СЛУХАЛИ: О. Діденко запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 09 квітня 2021 року № 154 

«Про зміну типу та найменування комунального закладу «Шишацький 

обласний науковий ліцей-інтернат ІІ-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 09 квітня 2021 року № 154 «Про зміну типу та 

найменування комунального закладу «Шишацький обласний науковий ліцей-

інтернат ІІ-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради». 

 

 

10. Про звіт про роботу Полтавського обласного інституту 

післядипломної педагогічної освіти ім. М.В. Остроградського. 

 

СЛУХАЛИ: В. Зелюк прозвітував про роботу Полтавського обласного 

інституту післядипломної педагогічної освіти ім. М.В. Остроградського. 

 

ВИСТУПИЛИ: в обговоренні взяли участь О. Діденко, Д. Лунін, В. Зелюк, 

Ю. Цибульська, Т. Юрченко, Я. Барибіна, О. Лемешко. 

 

О. Діденко запитав про проблеми закладу. В. Зелюк звернувся з 

пропозицією придбати для закладу мікроавтобус. 

Ю. Цибульська запитала про штат інституту та як він змінюється, про 

бюджет закладу, додаткові джерела надходження коштів. 

Т. Юрченко запитала про планову оптимізацію штату інституту та 

скільки коштів буде зекономлено внаслідок цього. 

Я. Барибіна звернула увагу на необхідності підвищення кваліфікації 

педагогічних працівників у роботі з дітьми з розладами аутентичного спектру 

та активізації промозаходів щодо поширення інформації про раннє виявлення 

даної хвороби та підходів у корекції. 

 

О. Діденко запропонував інформацію директора Полтавського обласного 

інституту післядипломної педагогічної освіти ім. М.В. Остроградського 

В. Зелюка про роботу Полтавського обласного інституту післядипломної 

педагогічної освіти ім. М.В. Остроградського взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Полтавського обласного інституту 

післядипломної педагогічної освіти ім. М.В. Остроградського В. Зелюка про 

роботу Полтавського обласного інституту післядипломної педагогічної освіти 

ім. М.В. Остроградського взяти до відома. 

 

 

11. Про річні звіти керівників закладів освіти, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

 

СЛУХАЛИ: О. Діденко повідомив, що членам постійної комісії з питань освіти, 

науки та культури було надіслано для ознайомлення звіти керівників закладів 
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освіти, що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст області, за 2020 рік та запросив до обговорення. 

 

ВИСТУПИЛИ: в обговоренні взяли участь О. Усанова, А. Деркаченко, 

О. Діденко, С. Сагайдачний, В. Ковальська, І. Удовиченко. 

О. Усанова звернулася з пропозицією до А. Деркаченка надати більш 

розгорнуту інформацію про кошти, витрачені для Гадяцького дитячого будинку 

Полтавської обласної ради у 2020 році. Запропонувала рекомендувати 

управлінню майном обласної ради включити до звіту керівника підприємства 

про виконання показників ефективності використання державного майна і 

прибутку, а також майнового стану підприємства, інформацію про контингент 

учнів (дітей) та надати оновлену інформацію на наступне засідання постійної 

комісії. 

 

О. Діденко запропонував перенести розгляд питання «Про річні звіти 

керівників закладів освіти, що знаходяться у спільній власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст області» на наступне засідання постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 

 

О. Діденко запропонував членам постійної комісії опрацювати 

інформацію про річні звіти керівників закладів освіти, що знаходяться у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, та 

визначитися, кого з керівників освітніх закладів запросити на наступне 

засідання для більш детального звітування. 

 

О. Усанова запропонувала на наступному засіданні постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки та культури заслухати звіт А. Деркаченка 

про кошти, витрачені для Гадяцького дитячого будинку Полтавської обласної 

ради у 2020 році. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Рекомендувати управлінню майном обласної ради включити до 

звіту керівника підприємства про виконання показників ефективності 

використання державного майна і прибутку, а також майнового стану 

підприємства, інформацію про контингент учнів (дітей) та надати оновлену 

інформацію на наступне засідання постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури. 

2. Перенести розгляд питання «Про річні звіти керівників закладів освіти, 

що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

області» на наступне засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури. 
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12. Про річні звіти керівників закладів культури, що знаходяться у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

 

СЛУХАЛИ: І. Удовиченко повідомила, що членам постійної комісії з питань 

освіти, науки та культури було надіслано для ознайомлення звіти керівників 

закладів культури, що знаходяться у спільній власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст області, за 2020 рік та запросила до обговорення. 

 

ВИСТУПИЛИ: О. Діденко запропонував взяти до відома (затвердити) звіти 

керівників закладів культури, що знаходяться у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області, за 2020 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 

 

О. Діденко запропонував Департаменту культури і туризму 

облдержадміністрації ознайомити депутатів обласної ради з об’єктами 

культурної спадщини Полтавської області, які фінансуються з обласного 

бюджету. 

І. Удовиченко проінформувала про основні культурно-мистецькі заходи 

Полтавської області, заплановані на 2021 рік. 

Я. Барибіна звернулася з проханням посилити роботу щодо поширення 

серед громадськості інформації про всі культурні заходи області, в т. ч. в 

засобах масової інформації, на сайтах, соціальних мережах. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома (затвердити) звіти керівників закладів культури, 

що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

області, за 2020 рік. 

 

 

13. Про діяльність спеціальних закладів освіти та навчально-

реабілітаційних центрів, що знаходяться у спільній власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області, їх проблеми та шляхи вирішення. 

 

СЛУХАЛИ: В. Ковальська повідомила про діяльність спеціальних закладів 

освіти та навчально-реабілітаційних центрів, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

Наголосила, що Департамент освіти і науки облдержадміністрації працює над 

створенням «Концепції розвитку багатопрофільного навчально-

реабілітаційного центру». 

 

ВИСТУПИЛИ: О. Діденко запитав про можливість відтермінувати передачу 

Миргородської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 

Полтавської обласної ради у комунальну власність Миргородської міської ради. 
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О. Діденко запропонував інформацію директора Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної державної адміністрації В. Ковальської про 

діяльність спеціальних закладів освіти та навчально-реабілітаційних центрів, 

що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області, взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної державної адміністрації В. Ковальської про діяльність спеціальних 

закладів освіти та навчально-реабілітаційних центрів, що знаходяться у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, 

взяти до відома. 

 

 

14. Про розгляд листа директора Державної спеціалізованої художньої 

школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у Опішні» імені Василя 

Кричевського Л. Овчаренко. 

 

СЛУХАЛИ: Л. Овчаренко звернулася з проханням передбачити в обласному 

бюджеті кошти в розмірі 1 476,6 тисяч гривень для Державної спеціалізованої 

художньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у Опішні» імені 

Василя Кричевського, а саме – 1026,6 тисяч гривень для завершення 

облаштування території двору інтернату (пансіону) та 450 тисяч гривень для 

завершення робіт із гідро- й теплоізоляції фундаменту та спорудження пандусу. 

 

ВИСТУПИЛИ: в обговоренні взяли участь О. Діденко, Д. Лунін, Т. Юрченко, 

О. Путря. 

Т. Юрченко запропонувала взяти участь у грантових проєктах, які 

проводять Міжнародні організації. 

О. Діденко запропонував відвідати Державну спеціалізовану художню 

школу-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у Опішні» імені Василя 

Кричевського. 

В. Ковальська повідомила, що заклад відноситься до державної форми 

власності, тому виділення коштів з обласного бюджету можливе лише за умови 

внесення змін до програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 

2021 – 2025 роки. 

 

О. Діденко підтримав пропозицію В. Ковальської та запропонував 

рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації внести зміни до 

відповідних програм, передбачивши можливість виділення коштів з обласного 

бюджету для окремих закладів освіти державної форми власності. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 
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О. Діденко запропонував звернутися до Полтавської обласної державної 

адміністрації та постійної комісії обласної ради з питань бюджету та управління 

майном з пропозицією розглянути можливість виділення з обласного бюджету 

коштів в розмірі 450 тисяч гривень для завершення робіт із гідро- й 

теплоізоляції фундаменту та спорудження пандусу Державної спеціалізованої 

художньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у Опішні» імені 

Василя Кричевського. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 

 

О. Путря запропонував підтримати пропозицію щодо виділення коштів 

для завершення облаштування території двору пансіону. 

 

О. Діденко запропонував підтримати пропозиції Л. Овчаренко щодо 

виділення з обласного бюджету коштів в розмірі 1 476,6 тисяч гривень (в т.ч. 

1026,6 тисяч гривень для завершення облаштування території двору інтернату 

(пансіону); 450 тисяч гривень для завершення робіт із гідро- й теплоізоляції 

фундаменту та спорудження пандусу) для Державної спеціалізованої художньої 

школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у Опішні» імені Василя 

Кричевського. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати пропозиції Л. Овчаренко щодо виділення з 

обласного бюджету коштів в розмірі 1 476,6 тисяч гривень для Державної 

спеціалізованої художньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у 

Опішні» імені Василя Кричевського, а саме: 

- 1026,6 тисяч гривень для завершення облаштування території двору 

інтернату (пансіону); 

- 450 тисяч гривень для завершення робіт із гідро- й теплоізоляції 

фундаменту та спорудження пандусу. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації внести 

зміни до відповідних програм, передбачивши можливість виділення коштів з 

обласного бюджету для окремих закладів освіти державної форми власності. 

3. Звернутися до Полтавської обласної державної адміністрації та 

постійної комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном з 

пропозицією виділити з обласного бюджету кошти для Державної 

спеціалізованої художньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Колегіум мистецтв у 

Опішні» імені Василя Кричевського. 

 

 

15. Про поточний стан функціонування комунального закладу «Центр 

соціально - психологічної реабілітації дітей» Полтавської обласної ради та його 

Полтавського відділення. 
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СЛУХАЛИ: І. Фоменко повідомила про діяльність комунального закладу 

«Центр соціально - психологічної реабілітації дітей» Полтавської обласної ради 

та відокремленого структурного підрозділу Полтавське відділення 

комунального закладу «Центр соціально - психологічної реабілітації дітей» 

Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: в обговоренні взяли участь О. Усанова, І. Фоменко, С. Сердюк, 

А. Деркаченко, О. Діденко, О. Чепурко, Ю. Цибульська, О. Лемешко, 

Т. Юрченко, О. Матюшенко, Д. Лунін, О. Алексюк. 

О. Усанова запитала про умови влаштування та перебування дітей в 

Полтавському відділенні. 

О. Чепурко наголосив на необхідності створення Полтавською 

територіальною громадою центру соціально - психологічної реабілітації дітей. 

Звернув увагу, що Полтавське відділення потребує ремонту. 

О. Матюшенко закликав зменшити термін перебування дітей в лікарні та 

створити умови для обсервації в Полтавському відділенні. 

О. Діденко запропонував тримати питання діяльності комунального 

закладу «Центр соціально - психологічної реабілітації дітей» Полтавської 

обласної ради та його відокремленого структурного підрозділу на контролі 

постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

О. Діденко запропонував інформацію начальника служби у справах дітей 

облдержадміністрації І. Фоменко про поточний стан функціонування 

комунального закладу «Центр соціально - психологічної реабілітації дітей» 

Полтавської обласної ради та його Полтавського відділення взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 7, «проти» – 0, «утрималось» – 0, «не голосувало» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію начальника служби у справах дітей 

облдержадміністрації І. Фоменко про поточний стан функціонування 

комунального закладу «Центр соціально - психологічної реабілітації дітей» 

Полтавської обласної ради та його Полтавського відділення взяти до відома. 

 

 

16. Різне. 

Ю. Цибульська повідомила про пропозиції щодо внесення змін до 

Регламенту Полтавської обласної ради восьмого скликання, зокрема 

запропонувала виключити норму про те, що депутат має право входити лише до 

складу депутатської групи або депутатської фракції; прописати чіткі строки 

ознайомлення депутатів з матеріалами, запланованими для розгляду на сесії; 

виписати норми Регламенту згідно гендерних вимог. Запропонувала 

обговорити внесення змін до Регламенту на усіх постійних комісіях обласної 

ради. 

Звернулася з пропозицією у Положенні про постійні комісії обласної ради 

восьмого скликання визначити функціональну спрямованість кожної комісії. 
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В обговоренні взяли участь Ю. Цибульська, О. Діденко, Т. Паутова, 

Д. Лунін. 

Т. Паутова пояснила порядок внесення проєктів рішень на розгляд сесії 

обласної ради. Зокрема, проінформувала, що Регламент Полтавської обласної 

ради восьмого скликання та Положення про постійні комісії обласної ради 

восьмого скликання затверджено рішеннями обласної ради, які є чинними. 

Кожен депутат має право внести на розгляд сесії будь-який проєкт рішення. 

Надала роз’яснення щодо функціональної спрямованості постійних комісій. 

Т. Юрченко запропонувала Ю. Цибульській особисто чи спільно 

ініціювати та підготувати проєкт рішення про перейменування постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки та культури та доповнення напрямів її 

діяльності питаннями гендерної рівності. 

 

 

 

Голова постійної комісії       О. ДІДЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії       Ю. ЦИБУЛЬСЬКА 


